
Poznajmy się lepiej …

Tomek udzielił wywiadu szkolnej gazetce „Podstawka”. Oto ta rozmowa

Kiedy zacząłeś się interesować ptakami?
W  moim  domu  zawsze  było  dużo  różnych  zwierząt.  Nawet  nie  potrafię  zliczyć  ile  …
Natomiast  w  roku  2012  zarejestrowałem  się  na  stronie  Ogólnopolskiego  Towarzystwa
Ochrony Ptaków, umożliwiło mi to udostępnianie zdjęć zrobionych przeze mnie i dzielenie się
spostrzeżeniami i obserwacjami  na temat ptaków.

W jakich miejscach obserwujesz ptaki?
Obserwuję je gdzie wszędzie np. na: łąkach, polach i jeziorach.

Kto bierze z tobą udział w tych obserwacjach?
Czasami  obserwuję je sam, a czasem jest  ze  mną tata  lub jakiś  ,,ptasiarz”,  np.  Jarosław
Mydlak .

Czy jest ci żal, kiedy zdjęcie nie wyjdzie?
Czasami tak, jeżeli gatunek był rzadki. Ale jak jest pospolity, to będę miał jeszcze okazję go
sfotografować. Kiedyś uciekła mi z kadru kląskawka i byłem bardzo zawiedziony.

Czy jeździsz ponownie w to samo miejsce z nadzieją, że uda ci się „ustrzelić” danego ptaka?
Tak, jeśli mam pewność, że on tam jest. Na przykład zimą tego roku jeździłem na pola trzy
razy,  aby zobaczyć i sfotografować dzierlatkę.

Wiemy, że potrafisz rozróżnić samice ptaków od samców. Jak to robisz?
Prawie zawsze można je rozróżnić po upierzeniu, ale jak samiec i samica są takie same to
odróżniam po zachowaniu albo po głosie.

Ile gatunków ptaków udało ci się sfotografować?
Szczerze, nie wiem ile, ale ok. 140 gatunków ptaków.

Jakie masz osiągnięcia ?
Zająłem pierwsze miejsce w rozpoznawaniu ptaków  na „Ptakoliczeniu” w Janowie Podlaskim
oraz  także  trzecie  miejsce  w  ogólnopolskim  konkursie  fotograficznym  ,,Dzwoniec  ptak
Zimowego Ptakoliczenia 2014”.

                                                                                                    Dziękujemy za rozmowę.


